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Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 

Rady Powiatu Zgierskiego 

kadencji 2010-2014 
 

 

PROTOKÓŁ NR 6/11 

z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 27 kwietnia 2011r. 

w Liceum Ogólnokształcącym im. Mikołaja Kopernika w Aleksandrowie Łódzkim  
 

W posiedzeniu udział wzięło 6 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Lista obecności członków Komisji i lista gości stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do protokołu. 
 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zapoznanie się z organizacją i pracą placówek oświatowych i kulturalnych                              

w Aleksandrowie Łódzkim, dla których organem prowadzącym jest Powiat Zgierski. 

3. Informacja o działalności Zarządu w zakresie oświaty. 

4. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na IX sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Komisji radna Zofia Ogórek otworzyła 6 posiedzenie Komisji.  
 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 
 

Ad. 2 

Informacja o organizacji  i pracy placówek oświatowych i kulturalnych w Aleksandrowie 

Łódzkim, dla których organem prowadzącym jest Powiat Zgierski stanowi załącznik nr 3              

do protokołu. 
 

Komisja zwiedziła następujące placówki oświatowe Aleksandrowa Łódzkiego: 

 Zespół Szkół Specjalnych im. Stefana Kopcińskiego, 

 Zespół Szkół Zawodowych im. Stanisława Staszica,   

 Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna, 

 Liceum Ogólnokształcące im. Mikołaja Kopernika,  

Dyrektorzy zaprezentowali swoje placówki.  

 

Ad. 3 

Informacja o działalności Zarządu Powiatu Zgierskiego w zakresie oświaty stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu. 

Starosta Zgierski Krzysztof Kozanecki przedstawił informację. W uzupełnieniu podał,                       

że w piątek po sesji podpisane zostaną, na 2 lata, pierwsze umowy unijne na 

termomodernizacje zgierskich placówek oświatowych: ZS Nr 1 im. Jakuba Stefana Cezaka na 

kwotę prawie 4 mln zł i Zespół Szkół Ogólnokształcących im. Stanisława Staszica na kwotę 

ok. 700 tys. zł. W związku z tym przedmiotem obrad najbliższej sesji będą stosowne projekty 

uchwał zmieniające budżet między innymi w zakresie zabezpieczenia środków własnych na te 

zadania. 
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Przewodnicząca Komisji poprosiła o przybliżenie informacji odnośnie zbadania możliwości 

organizacyjno-prawnych stworzenia własnej biblioteki powiatowej na bazie bibliotek 

szkolnych. Dlaczego coś takiego się zadziało, przecież przez wiele lat na zasadzie 

porozumienia z Gminą Miasto Zgierz realizowane jest to zadanie.  

Następnie zapytała, jak przedstawia się sprawa zmiany siedziby Młodzieżowego Domu 

Kultury w Zgierzu. 

 

Starosta udzielił odpowiedzi. 

W kwestii biblioteki to faktycznie takie polecenie zostało wydane w wyniku rozmów 

prowadzonych z Prezydent Miasta Zgierza odnośnie między innymi realizacji porozumienia 

w zakresie prowadzenia biblioteki. Wyprzedzająco zostały podjęte działania 

usamodzielniające. Na dzień dzisiejszy sytuacja się unormowała i jutro będzie wysłany aneks 

do porozumienia na ten rok z kwotą dotacji zaplanowaną w budżecie w wysokości 87.000 zł. 

Jeżeli chodzi o MDK to tak jak Rada Powiatu Zgierskiego podjęła uchwałę upoważniającą 

Zarząd do podjęcia działań w kierunku przejęcia nieruchomości posądowej przy                            

ul. Dąbrowskiego 18 w Zgierzu zostało wystosowane pismo do Wojewody Łódzkiego.  

Starosta również był na rozmowie w tej sprawie, przedstawił cele. O komunalizację tej 

nieruchomości wystąpiła także Prezydent Miasta Zgierza. Jednak okazuję się,                               

że wniosek Prezydent z formalnego punktu widzenia nie może być rozważany, ponieważ                 

o komunalizację można wystąpić wtedy, jeśli nieruchomość się posiada fizycznie. Także 

chyba można mieć nadzieję, że w najbliższym czasie powiat przejmie tę nieruchomość                       

i wówczas będzie można podejmować jakieś działania związane ze zmianą siedziby MDK.                       

 

Radna Małgorzata Baraniak zapytała, dlaczego jest ogłoszony konkurs tylko na dyrektora 

jednej z dwóch szkół powiatowych w Głownie. Dyrektorzy obydwu szkół mają takie same 

oceny pracy.   

 

Starosta wyjaśnił, że w ogóle ogłoszone są 4 konkursy. Może przez krótki zamiar 

reorganizacji Zespołu Szkół Licealno-Gimnazjalnych Zarządowi lepiej udało się poznać 

dyrektor tego Zespołu i otrzymała ona propozycję przedłużenia kadencji. Dyrektor Zespołu 

Szkół Nr 1 im. prof. R.A. Cebertowicza nie otrzymała takiej propozycji.  Ale, absolutnie nie 

było intencją Zarządu, aby wprowadzać jakieś zamieszanie między dyrektorami tych szkół.   

 

Radna Maria Jadczak zapytała, czy w komisjach konkursowych będą uczestniczyć 

przedstawiciele Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji. 

 

Starosta przekazał, że komisje konkursowe już zostały powołane, będzie w nich uczestniczył 

Zarząd Powiatu Zgierskiego i naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Starostwa Powiatowego w Zgierzu. Przedstawicieli Komisji nie będzie. 

 

Ad. 4 

1. Informacja z realizacji „Powiatowego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2010 

Starosta przedstawił informację. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała informację. 
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2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LI/462/10 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 29 października 2010 r. w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 

Zgierskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2011” 

Starosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Gimnazjum Powiatowego Nr 2                     

w Głownie wchodzącego w skład Zespołu Szkół Licealno-Gimnazjalnych w Głownie 

Starosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/70/11 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 25 marca 2011 r. w sprawie zmiany uchwały Nr IV/42/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2011 

Starosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/42/11 Rady Powiatu Zgierskiego z 

dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 

2011 – druk „A” 

Starosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/42/11 Rady Powiatu Zgierskiego z 

dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 

2011 – druk „B” 

Starosta przedstawił projekt uchwały.  
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zakresie dotyczącym 

Komisji. 

 

Ad. 5  

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z 5 posiedzenia 

 

Ad. 6  

Przewodnicząca Komisji zaproponowała, aby w czerwcu Komisja zapoznała się z organizacją 

i pracą placówek oświatowych i kulturalnych w Zgierzu, natomiast na wrzesień przenieść 

placówki w Sokolnikach i Ozorkowie. Propozycja ta związana jest z prośbą dyrektor 

Młodzieżowego Domu Kultury w Ozorkowie. 

 

Komisja przychyliła się do ww. propozycji.   
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Prezes Zarządu Związku Nauczycielstwa Polskiego w Aleksandrowie Łódzkim Stanisława 

Raczyńska podkreśliła, iż szkoły aleksandrowskie wypiękniały. Jest to niewątpliwie ogromna 

zasługa ich dyrektorów pracowników pedagogicznych i niepedagogicznych, powiatu, 

rodziców i sponsorów. Jest to widoczna poprawa placówek Powiatu Zgierskiego. 

Podziękowała za to.   

 

Ad. 7 

Przewodnicząca Komisji dokonała zamknięcia 6 posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji. 
 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała            
 

 

 


